
Členská schůze Asociace soukromých neurologů, z. s.

Praha 27.11.2015, hotel Jurys Inn, Praha. 

Předseda ASN MUDr. Pretl uvítal všechny přítomné na Členské schůzi (ČS) Ti pak schválili 
předložený program. Do mandátové komise byly zvoleny dr. Svobodová jako předseda a dr. 
Halbichová a dr. Kučerová. ČS dále schválila všechny členy přijaté výborem ASN za období 
od minulé Valné hromady do 27.11.2015. MUDr. Svobodová sdělila, že ke dni konání ČS má
ASN 91 členů.

Se zprávou o ekonomice ASN seznámila účastníky ČS MUDr. Hlinková. Za rok 2014 měla 
ASN příjmy z pouze z členských příspěvků. Tyto finance byly využity na provoz ASN 
(účetnictví, úpravy webových stránek, drobné provozní náklady). Hospodaření skončilo v 
mírném přebytku. Ve stanoveném termínu podala ASN daňové přiznání, hospodářský zisk 
ASN byl ponechán nerozdělen a bude využit v následujícím období na provoz společnosti. 
ČS se usnesla, že členský příspěvek na rok 2016 bude ponechán ve stávající výši 500 Kč. 
Členové ASN, kteří dosud nezaplatili  členské příspěvky za rok 2015, byli vyzváni k úhradě 
členského příspěvku. 

Zprávu o činnosti ASN za uplynulé období přednesl MUDr. Pretl. Zasedání výboru ASN se 
konala v pravidelném intervalu 3 - 4 měsíců, o průběhu byly zveřejňovány pravidelné zápisy, 
které jsou na webu ASN k dispozici všem členům společnosti i dalším zájemcům. Výbor dále
pořádal setkání se členy společnosti během sjezdů Praktické neurologie v Brně i během 
sjezdu ČNS v Ostravě v roce 2014. 

Po VH v roce 2014 se výbor ASN zabýval informací z výboru ČNS z května 2014 o 
nefunkčnosti ambulantního sektoru v neurologii. Výbor ASN vydal stanovisko, v kterém se 
ohradil proti obecnému tvrzení o nefunkčnosti ambulantního sektoru v neurologii a žádal 
konkretizaci připomínek. Výbor ASN dále navrhl vytvoření dosud neexistujícího konceptu 
neurologické péče a též konstatoval, že nelze tvrdit, že ambulance nemocnic nahrazují z 
části péči, která spadá do kompetence ambulantních specialistů. Stanovisko ASN podpořilo 
svým dopisem, zaslaným ČNS, i SAS. Výbor ČNS následně vytvořil pracovní skupinu s cílem
získat informace o činnosti ambulantního sektoru. Výbor ASN nadále sledoval situaci ve 
funkčních odbornostech z elektrofyziologie. Výbor požádal ČNS, aby podpořila návrh ASN k 
možnosti opakovaného vykazování kódu 06115 neurologem. ČNS s návrhem souhlasila, 
vzhledem ke nefunkčnosti komise pro SZV při MZD však zařazení není t.č. Možné

Výbor ASN dokončil změnu stanov podle Nového občanského zákoníku, stanovy byly 
úspěšně zapsány do Veřejného rejstříku

Výbor ASN vyzval své členy k předání Plných mocí pro zastupování při Dohodovacím řízení 
o hodnotě bodu na rok 2016 a další léta. Hlasy k zastupování jsou nutné pro prosazování  
našich zájmů, při nedostatečném počtu hlasů hrozí prosazení názorů jinými skupinami, jak 
se to stalo při DŘ 2015. V této a dalších aktivitách (úhradové dodatky na rok 2015, uzavírání 
nových dohod s pojišťovnami od roku 2016) spolupracovala ASN se SASem kterému se daří 
vyjednávat zlepšené podmínky při jednání s pojišťovnami .

V poslední části svého volebního období se výbor zabýval přípravou ČS, jejíž součástí byly 
přednášky na téma zbrojních průkazů (Mgr. Bartošek, MV ČR), vedení dokumentace a 
informace o pojišťování praxí.                                                                                                    

V závěru svého vystoupení shrnul MUDr. Pretl činnost výboru za předešlé funkční období, tj. 
za léta 2012-2015. Založením ASN se podařil hlavní cíl, sjednotit ambulantní neurology. 
Tímto činem se privátní neurologové opětovně etablovali v odborných kruzích - v neurologii i 
mimo ní. ASN navázala kontakt s ČNS a ČSKNF, zástupce ASN má umožněný přístup na 
jednání Výboru ČNS. Zvolením svého zástupce do rady SASu (resp. revizní komise – MUDr.
Kostka) navázala ASN kontakt i s ostatními ambulantními specialisty. tyto aktivity přinášejí 
výhody v možnosti aktivně ovlivňovat dění, které se nás týká (tvorba kódů pro nový 



Sazebník, kdy reálně hrozilo snížení hodnoty elektrofyziologických výkonů, účast na DŘ o 
hodnotě bodu, neurologická problematika týkající se privátního sektoru ad.). V neposlední 
řadě přináší existence ASN podporu a pomoc kolegům při řešení svých problémů. MUDr. 
Pretl konstatoval, že založení ASN splnilo svůj účel. Na závěr svého vystoupení poděkoval 
členům výboru za odvedenou práci.

MUDr. Kostka stručně informoval o činnosti SAS (situace v myoskeletální medicíně, zpráva o
sjezdu SAS, informace o probíhajícím Dohodovém řízení o hodnotě bodu na rok 2016). 

Do výboru společnosti na období 2015-2018 byli zvoleni: Pretl, Svobodová, Hlinková, Cee, 
Čech, Kostka, Potoček

MUDr. Pretl ukončil ČS poděkováním přítomným za účast.

zapsal: MUDr. Martin Pretl, CSc.

Praha, 27.11.2015


